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Interpelacja w sprawie przywrócenie zlikwidowanego kilka lat temu oświetlenia 
dwóch parkingów na os. Moniuszki. 

���ch�l�::;ę p��� �:���stów w Lublime do stanoWIBka Rady Osiedla 
im. Moniuszki SM „Czechów" do niewprowadzania zmian w sposobie oświetlenia w rejonie wygrodzonego 

parkingu przy ul. Skołuby 3 tj. pozostawienie czynnego oświetlenia ww. parkingu bez zmiany nakierowania 

latarni na chodnik, informuję iż przyjmuję tą decyzję z zadowoleniem - skoro taką wolę wykazała lokalna 

społeczność (swój wcześniejszy wniosek w tym zakresie opierałem na wcześniejszych postulatach Rady 

Dzielnicy Czechów Południowy). 

Jednakże, w związku z przyjętym przez ZDiM stanowiskiem Rady Osiedla im. Moniuszki, że nie ma 

możliwości likwidacji oświetlenia z miejskiej sieci oświetleniowej wygrodzonego parkingu, jeśli ten jest co 

prawda przeznaczony dla grupy mieszkańców, ale nie jest płatnym parkingiem strzeżonym wnoszę o 

przywrócenie zlikwidowanego wcześniej (kilka lat temu) oświetlenia dwóch innych parkingów na os. 

Moniuszki, które mają dokładnie taki sam status jak parking przy ul. Skołuby 3. Nie można w ten sposób 

dzielić mieszkańców i przyznać jednym rację, a wcześniej demontując oświetlenie innym w takiej samej 

sytuacji. 

Zgodnie z powyższym proszę o: 

- polecenie PGE Dystrybucja S. A. zamontowania brakujących opraw oświetleniowych na pustych

wysięgnikach słupów nr 115 i nr 119 skierowanych na parking przy ul. Prząśniczki (obok garaży przy ul.

Prząśniczki 10); jednocześnie prace w tym zakresie należy poprzedzić znacznym podcięciem drzew przy tych

latarniach - proszę o zwrócenie się w tym zakresie do SM „Czechów" z informacją, że po podcięciu zostanie

przywrócone oświetlenie terenu,

- polecenie PGE Dystrybucja S. A. odtworzenia oprawy na słupie nr 59 przy ul. Kiepury oprawy skierowanej

na parking przy ul. Kiepury (obok garaży przy ul. Skołuby 3A) tj. wymiany istniejącego wysięgnika na

dwuramienny i przywrócenia brakującej oprawy (podczas tegorocznej awaryjnej wymiany słupa na nowy PGE

zdemontowała odłączoną od kilku lat oprawę i zamontowała pojedynczy wysięgnik).

Liczę, że dzięki przychylności Pana Prezydenta i działaniem zgodnym z ustaleniami w związku z 

wcześniejszą analogiczną sprawą parkingu przy ul. Skołuby 3 uda się szybko poprawić komfon mieszkańców i 

przywrócić brakujące oświetlenie tych dwóch parkingów. 
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